

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

|   |    |
|---|----|
| <b>CRISPR/Cas9 和 <math>\lambda</math>-Red 基因敲除技术在大肠杆菌中的应用比较</b><br><b>Comparative Study of CRISPR/Cas9 and <math>\lambda</math>-Red Gene Knockout Techniques in <i>Escherichia coli</i></b> |    |
| 吕言, 任晓昕, 徐大庆.....   | 1  |
| <b>豆腐柴汁混合乳酸菌保健饮料的研究工艺</b><br><b>Research on Workmanship of <i>Premna microphylla</i> Turcz. Juice Mixed with Lactic Acid Bacteria Health Drink</b>  |    |
| 徐安书, 王艳领.....   | 11 |
| <b>担子菌 Mating-Type 序列生物信息学分析</b><br><b>Bioinformatics Analysis of Mating-Type Sequence of Basidiomycetes</b>  |    |
| 杜琳霖, 吴红梅, 王祥培, 唐光甫, 满海乔, 赵杰宏.....   | 22 |
| <b>阴道保健潜力的乳酸菌的分离、鉴定与筛选</b><br><b>Isolation, Identification and Screening of Lactic Acid Bacteria with Potential Vaginal Health Care</b>   |    |
| 江佳琳, 吕廷宇, 蔡侑珊, 林诗伟, 吴文歆, 陈炎炼, 陈劲初.....  | 31 |
| <b>启动风险和机遇的控制措施对能力验证结果的分析 and 探讨</b><br><b>Start Risk and Opportunity Control Measures to Analyze and Discuss the Results of Capability Verification</b>                                    |    |
| 覃洁.....   | 42 |